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Zápis 

k 18. zasedání Zastupitelstva obce Skrbeň, 

které se konalo v pondělí 24. března 2025 od 18:30 v Domě služeb 

 

Účast:   členů zastupitelstva, viz prezenční listina 

počet přítomných občanů:  

 

určení zapisovatele:  Lenka Spurná 

pro  8 proti 8 zdržel se  

 

Ověřovatelé:  

Michal Doleček   

pro  7 proti 0 zdržel se 1 

 

Bc. Matěj Vymětal 

pro  7 proti 0 zdržel se 1 

 

Navržený program zasedání: 

 

1) Plnění usnesení 

2) Zpráva z finančního výboru 

3) Rozpočtová opatření 11 až 14/2024 

4) Rozpočet obce a rozpočty související 

5) Dodatek ke smlouvě o odvozu a odstranění komunálního odpadu  

6) Žádost o odkup části parcely č. 625 

7) Změna územního plánu č. 3 – určení zastupitele  

8) Žádosti o dar 

 

 

Žádná doplnění ani návrhy. 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje navržený program. 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 1/18/2025 
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1) Plnění usnesení 

- Dodatek č. 2 s firmou Kareta, s. r. o. byl podepsán. 

- Smlouva o dílo „Stezka pro chodce a cyklisty Skrbeň-Křepelka“ rovněž s Karetou 

byla uzavřena. Cyklostezka by měla být dokončena již ke konci jara. 

- Smlouva o dílo „Výsadby Skrbeň – výsadby zeleně v extravilánu a intravilánu obce“ 

s firmou Zábojník-contractors s. r. o. byla podepsána. Výsadby již běží. 

- Smlouva o dílo projektová dokumentace „Revitalizace farské zahrady, Skrbeň“ s Ing. 

arch. Viktorem Čehovským byla podepsána. 

- Smlouva o dílo projektová dokumentace „Rekonstrukce chodníku, ulice Jos. Fialy, 

Skrbeň“ s Ing. Luďkem Vrbou byla podepsána. 

- Na základě usnesení týkající se převodu vodovodů k VHS Olomouc byla podepsána 

smlouva o úpisu akcií a prohlášení vkladatele o vnesení nemovitých věcí do 

společnosti. 

- Smlouva s TextilEco byla podepsána. 

- Schůzka s paní Halovou z TSMO ohledně naplánování čipování popelnic byla 

z důvodu nemoci přesunuta na tuto středu.  

 

Bez připomínek. 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň bere na vědomí zprávu o plnění usnesení. 

 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 2/18/2025 

 

 

 

2) Zpráva z finančního výboru 

 

Zprávu přednesl předseda finančního výboru Ing. Žižlavský. 

 

Nejdříve poděkoval a pochválil účetní obce paní Horovou, která precizně zpracovala a 

nachystala rozpočet pro rok 2025. 

 

Informoval, že jednání se konalo 24. 2. 2025.  

Projednán byl detailně návrh rozpočtu obce, investice, sociální fond, fond kanalizace, 

vkladové účty, obecné příjmy a výdaje, komunální služby, územní rozvoj, vybudování zázemí 

hřiště a z důvodu aktuální cenové hladiny doporučili navýšit částku ze 4,5 mil na 5,5 mil Kč, 

celkově bude dosahovat 5,8 mil Kč, záležitosti školy, navrhli zvýšit příspěvek na školu z 2 

mil na 2,5 mil Kč. 

 

 

Bez připomínek. 
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Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň bere na vědomí zprávu z finančního výboru. 

 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 3/18/2025 

 

 

 

3) Rozpočtová opatření 11 až 14/2024 

 

Informaci podal starosta. 

Viz přílohy. 

 

Proběhla krátká diskuse. 

M. Doleček – dotaz na ředitelku školy, zda zjišťovala cenu za rekonstrukce WC. 

Mgr. Zapletalová – Chlapecké toalety budou problémovější, bude trvat déle, než se provedou 

opravy, u dívčích toalet zatím zjišťuje informace, snad se to přes prázdniny stihne dokončit. 

Ing. Vymětal – dotaz, zda na rekonstrukci zázemí bylo v rozpočtu počítáno s navýšením. 

Ing. Čehovský – odpověděl kladně. 

Starosta – podklady na rekonstrukci již zaslal k výběrovému řízení. 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň bere na vědomí rozpočtová opatření č. 11/2024, 12/2024, 13/2024 a 14/2024. 

 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 4/18/2025 

 

 

4) Rozpočet obce a rozpočty související 

 

Informaci podal starosta. 

 

Rozpočet obce byl projednán finančním výborem, následně byl rozeslán zastupitelstvu a poté 

zveřejněn k připomínkování veřejnosti. 

 

Příspěvek pro ZŠ a MŠ Skrbeň činí 2 500 000 Kč z toho je 300 000 Kč na investiční akci – 

altány u MŠ. Zbytek (2 200 000 Kč) je neinvestiční. 

 

Bez připomínek. 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje rozpočet fondu obnovy a rozvoje splaškové kanalizace obce Skrbeň na 

rok 2025. 

 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 5/18/2025 
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Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje rozpočet sociálního fondu obce Skrbeň na rok 2025. 

 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 6/18/2025 

 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň podle § 12 zákona. č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, 

v platném znění, a podle § 84 odst. 2 písm. b) zákona 128/ 2000 Sb., o obcích, v platném 

znění, schvaluje rozpočet obce na r. 2025 jako vyrovnaný, v kapitole příjmy ve výši 

33 322 456,00 Kč, v kapitole výdaje ve výši 33 322 456,00 Kč.  

 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 7/18/2025 

 

 

 

Starosta informoval, že dnes dostal podněty ke změně v navrhovaném rozpočtu a jednodušší 

postup je rovnou provést rozpočtovou změnu – např. průtoková dotace pro školu a vynětí 

půdy ze ZPF, nájemné infrastrukturního majetku za 1-3/2025 (vodovod), prodej vstupenek na 

obecním plese. 

Bez připomínek. 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2025. 

 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 8/18/2025 

 

 

 

5) Dodatek ke smlouvě o odvozu a odstranění komunálního odpadu  

 

Informaci podal starosta. 

 

Jak již informoval při schvalování poplatku za odpady, TSMO vloni ještě neměly 

vysoutěženou likvidaci odpadů ze sběrových sobot. Dodatek ke smlouvě dostal až dnes těsně 

před zasedáním. Dodatek zdražuje dopravu, sběrové soboty a lehce i likvidaci bia, naopak 

zlevňuje likvidaci tetrapacku a nově zavádí 200 Kč zisk pro obec za tunu skla. Do smlouvy  

v podkladech pro přehled dopsal změny. Dodatek by byl platný od 1. 4. 2025. 

 

 

Bez připomínek. 
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Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje uzavření dodatku č. 9 ke smlouvě o dílo o odvozu a odstranění 

směsného odpadu č. 25/2012 ze dne 23. 4. 2012. 

 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 9/18/2025 

 

 

 

6) Žádost o odkup části parcely č. 625 

 

Informaci podal starosta. 

 

Paní Michalcová se obrátila na obec 

s žádostí o odkup části parcely č. 625. 

Jedná se o klín, který směřuje 

jihovýchodně od obecní cesty u hřiště, 

která se jinak na daném pozemku nachází. 

Pozemek má aktuálně pronajatý, slouží 

jako rozšíření zahrady. Pozemek chce 

oplotit. 

 

Tato část pozemku může v budoucnu 

posloužit pro uložení odvodňovacího 

systému hřiště, který by se napojil do 

stávajícího odvodnění, které vede napříč 

zahradami a ústí do Rábské. Např. 

z důvodu výstavby 2. etapy zázemí na 

hřišti, kdy dojde ke zmenšení zasakovací 

plochy. 

 

 

 

Proběhla krátká diskuse – pozemek lze v budoucnu použít pro odvodňovací systém, je lepší 

ho ponechat pro obecní potřeby. Daná část pozemku zůstává v nájmu, s oplocením zastupitelé 

souhlasí. 

 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje zveřejnění záměru o prodeji části parcely p. č. 625 v k. ú. Skrbeň. 

 

Výsledek hlasování:  pro 0 proti 8 zdržel se 0 

Návrh nebyl schválen. 
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7) Změna územního plánu č. 3 – určení zastupitele  

 

Informaci podal starosta. 

 

Na podzim 2024 po několika jednáních odeslal na magistrát soubor navrhovaných změn  

pro 3. změnu územního plánu. Jelikož je původní plán starší než 5 let, musí být pořízena 

zpráva o uplatňování, to má na starost magistrát. Pro jednání s magistrátem je potřeba mít 

usnesení o určení zastupitele. Zpravidla to bývá starosta. 

 

 

Bez připomínek. 

 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň určuje v souladu s § 49, odst. (1), stavebního zákona č. 283/2021 Sb. pana  

Mgr. Lukáše Ruffera zastupitelem pro spolupráci s pořizovatelem zprávy o uplatňování 

Územního plánu obce Skrbeň. 

 

Výsledek hlasování:  pro 7 proti 0 zdržel se 1 (Ruffer) 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 10/18/2025 

 

 

 

 

8) Žádosti o dar 

 

Informace podal starosta. 

 

a) Žádost o dar Nejste sami – mobilní hospic 

 

Mobilní hospic Nejste sami požádal o dar 20 000 Kč. Obec naposledy poskytla dar 15 000 Kč 

v roce 2023, v roce 2024 hospic nežádal. 

 

 

Bez připomínek. 

 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje dar ve výši 20 000 Kč pro Nejste sami – mobilní hospic. 

 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 11/18/2025 
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b) Žádost o dar Hospic na Svatém Kopečku 

 

Hospic na Svatém Kopečku požádal o nespecifikovanou částku. Obec podporuje tento hospic 

pravidelně, naposledy částkou 15 000 Kč. 

 

Bez připomínek. 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje dar ve výši 20 000 Kč pro Hospic na Svatém Kopečku. 

 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 12/18/2025 

 

 

 

c) Žádost o dar Jdeme Autistům Naproti 

 

Obec před rokem poskytla dar ve výši 25 000 Kč, nyní žádají o stejnou částku. Spolek 

poskytuje i nadále služby jednomu dítěti ze Skrbeně. 

 

Bez připomínek. 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje dar ve výši 25 000 Kč pro spolek Jdeme Autistům Naproti z. s. 

 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 13/18/2025 

 

 

 

d) Žádost o dar Linka bezpečí 

 

Linka bezpečí žádá o dar, opět ve výši 7 500 Kč. Obec linku podporuje dlouhodobě, stejnou 

částku darovala i v letech 2023 a 2024. 

 

Bez připomínek. 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje dar ve výši 7 500 Kč pro Linku bezpečí, z. s. 

 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 14/18/2025 
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e) Žádost o dar Spolek Trend vozíčkářů 

 

Stejně jako vloni požádal Trend vozíčkářů o nespecifikovanou částku. Zastupitelstvo 

předchozí žádost zamítlo.   

 

Starosta – již dříve se zastupitelstvo rozhodlo podpořit jen část společností, především ty,  

ke kterým mají vztah skrbeňští občané, takže by se držel dřívějšího rozhodnutí. Do návrhu 

usnesení dal na zvážení částku 5 tis. Kč. 

 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje dar ve výši 5 000 Kč pro spolek Trend vozíčkářů Olomouc. 

 

Výsledek hlasování:  pro  2 (Doleček, Žižlavský)  

proti  1 (V. Vymětal)      

zdržel se 5 (Čehovský, M. Vymětal, Ruffer, Janda, Jureček) 

Návrh nebyl schválen. 

 

 

 

f) Žádost o dar Seniorklub Skrbeň 

 

Seniorklub požádal o dar ve výši 35 000 Kč. 

 

Bez připomínek. 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje dar ve výši 35 000 Kč pro Seniorklub Skrbeň. 

 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 15/18/2025 

 

 

 

g) Žádost o dar Skrbeňáček 

 

Spolek Skrbeňáček požádal o dar ve výši 40 000 Kč. 

 

 

Bez připomínek. 
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Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje dar ve výši 40 000 Kč pro Skrbeňáček. 

 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 16/18/2025 

 

 

 

h) Žádost o dar Římskokatolická farnost (Komunitní centrum) 

 

ŘkF Skrbeň požádala o 25 000 Kč na provoz Komunitního centra.  

 

Bez připomínek. 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje dar ve výši 25 000 Kč pro Římskokatolickou farnost Skrbeň. 

 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 17/18/2025 

 

 

 

i) Žádost o dar SDH Skrbeň 

 

Hasiči požádali obec o 35 000 Kč. 

 

Bez připomínek. 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje dar ve výši 35 000 Kč pro SDH Skrbeň. 

Výsledek hlasování:  pro 6 proti 0 zdržel se 2 (Janda, Jureček) 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 18/18/2025 

 

 

Diskuse 

Bc. Vaďura – děkuje za dar pro Komunitní centrum. Dále upozornil na proběhlé „setkání 

s primátorem“, kde nebyl zástupce Skrbeně, ale pochopil, že to bylo nejspíše z důvodu 

nemoci. 

 

Starosta – potvrdil, že na setkání byl přihlášený, ale z důvodu nemoci se omluvil.  
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Bc. Vaďura – má problém s tím, že v jedné ze zpráv určené veřejnosti nebyl uveden titul 

dětské lékařky a byla oslovena jako doktorka a vyzval, aby se to příště neopakovalo a dbalo se 

na formu obsahu. 

 

Ing. Čehovský – obsahově byla zpráva dle jeho názoru v pořádku, ale v názvu opravdu něco 

chybělo. 

 

 

Starosta všem přítomným poděkoval za účast a ukončil zasedání v 19:02 hod. 

 

 

 

Přílohy: 

1) Prezenční listina 

2) Podklady včetně příloh a doplnění 

 

 

 

 

 

Zápis byl vyhotoven       dne: 2. 4. 2025 

 

Zapisovatel:  

Lenka Spurná 

 

 

 

Ověřovatelé:   

Michal Doleček       dne:   

 

 

 

Bc. Matěj Vymětal       dne:  

  

 

 

Starosta:   

Mgr. Lukáš Ruffer       dne:  

 

 

 

Místostarosta: 

Ing. Jiří Janda       dne: 

 


